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Development and implementation of evidence-based regional demographic policy

Z. Pashaeva, R. Kasumyan

Today,  the  regulation  of  demographic  processes  is  closely  connected  with  the
regionalization of the domestic economy, in which regions with depopulation often coexist with
administrative-territorial entities in which there is an expanded reproduction of the population. The
issues of developing and implementing a competent, evidence-based demographic policy in such
conditions are of particular relevance.

Keywords: reproduction of labor resources, natural population movement, level and quality of life,
demographic situation, demographic policy

References

Борисов В.А. Демография: Учебник для вузов. М.: NOTA BENE, 2016. 352 с.1.
Основы демографии: Учебное пособие / П.И. Косов, А.Б. Берендеева. М.: ИНФРА-М, 2010. 2882.
с.
Токарева Г.В. Качество трудовых ресурсов как фактор экономического развития региона //3.
Дис. на соиск. учен. степ. канд. экон. наук. Ставрополь, 2004. 161 с.
Территориальный орган Федеральной службы государственной статистики по РСО-Алания. -4.
URL: http://osetstat.qks.ru/

Северо-Осетинский  государственный  университет  имени  К.Л.  Хетагурова,
г.  Владикавказ,  Россия


